
 

 

NAŠE DOUBRAVA PŘIPRAVUJE AKCE 

 

V době psaní tohoto článku pečlivě dolaďujeme, která 

poznávací místa bychom mohli společně navštívit, která 

divadelní představení by se Vám líbila. A jakou další kulturní 

a společenskou akci bychom pro Vás naše milé sousedy 

připravili. Záleží nám na tom, abychom Vás správným 

výběrem potěšili. Věřte tomu nápadů je spousta.  

Tak jako každý jiný spolek i náš zpracovává žádosti o dotace. Každý spolek, aby mohl vykonávat 

svou činnost, organizovat akce, je závislý na výši získaných dotací. Ani NAŠE DOUBRAVA není 

výjimkou. Vedení obce se rozhodlo finančně upřednostnit spolky, které se věnují dětem 

pravidelným zajišťováním volnočasových aktivit. NAŠE DOUBRAVA je tomu ráda. Přesto 

věříme, že ani senioři, dospělí a mládež nezůstanou stranou zájmu vedení obce. A to i 

s ohledem na fakt, že v letošním roce je v obecním rozpočtu pamatováno na zvýšenou finanční 

podporu pro činnost spolků. A ještě k tomu v letošním roce oslaví naše obec 790 let od svého 

vzniku.  

O konečném výsledku rozdělení dotací, jejich konkrétní výši jednotlivým spolkům se bude 

rozhodovat na jednání zastupitelstva v dubnu. Těšíme se, že Vás budeme moci pozitivně 

informovat o příznivé výši dotace, která bude přidělena NAŠÍ DOUBRAVĚ. Protože tyto peníze 

rozhodnou o tom v jakém rozsahu budeme moci pro Vás naše sousedy uspořádat zájezd a 

divadelní představení.  

Těšíme se na setkání s Vámi! 
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